
ZÁPIS ZE SETKÁNÍ VEDENÍ ŠKOLY a VEDENÍ SRPŠ dne 12.října 2018 

 

Přítomni: 

Vedení školy (ŠKOLA) : Jaroslava Barešová (JB), ředitelka školy, Věra Vejražková (VV), zástupkyně 
ředitelky 

Vedení SRPŠ: Heda Hovorková (HH), předsedkyně spolku, Richard Žert (RŽ), místopředseda spolku 

 

1. SRPŠ představil nové vedení, jmenovitě místopředsedu pana Richarda Žerta.  
2. Škola požádala zástupce vedení SRPŠ, aby byl členem volební komise při volbách do Školské 

rady (14.11.)  jedná se o fyzickou přítomnost po třídních schůzkách při počítání hlasů. SRPŠ 
oznámí jméno zástupce do 31.10.2018.  

3. Byl diskutován program Bakaláři a nesnáze při jeho nasazování. SRPŠ předalo škole seznam 
potíží, námětů tak, aby škola mohla ve spolupráci se SRPŠ připravit např. TOP 10 věcí, které 
mohou usnadnit práci se systémem. SRPŠ nabídlo pomoc při ladění konfigurace a testování, 
aby se rodičům systém co nejlépe používal.  

4. SRPŠ předalo ŠKOLE zpětnou vazbu o lyžařském výcviku. Lyžařský výcvik pro 1.stupeň 
proběhne i při počtu 38 dětí, případná diskuse o dalším konání proběhne po lednu 2019.  

5. Škola informovala o účasti v projektu Šablony 2 – deadline přihlášek je jaro 2019 – v tuto 
chvíli se zpracovává žádost o mobilní IT učebnu, vzdělávání učitelů.  

6. VV bude pokračovat v projektu „Školní časopis“ – výstupní formát bude trochu jiný – 
redakční rada si časopis sváže kroužkovou vazbou – a do každé třídy bude distribuován 1 
výtisk. Škola požádala o příspěvek na podporu tvorbu časopisu.  

7. Mapa školy se uskuteční – ideální načasování v březnu 2019, paní ředitelka Jiřina Barešová 
(JB) se spojí se zřizovatelem ohledně financování projektu. Zřizovatel přislíbil financování 
projektu již v předchozím školním roce. Úkolem SRPŠ a ŠKOLY je zajistit dostatečnou 
komunikaci a tím i aktivní účast respondentů. 

8. SRPŠ navrhlo projekt Papír za papír - http://www.papirzapapir.cz/  HH prověří princip 
fungování, vedení školy se přiklání k „týdnu s modrým kontejnerem“ – kdy se tento 
jednorázově naplní a dle preferencí bude vyměněn za papírenské zboží. Načasování bude 
nejdříve po třídních schůzkách.  

9. Den otevřených dveří je naplánován na 13.03.2019 s ohledem na zájem rodičů budoucích 
prvňáčků.  

10. ŠKOLA informovala SRPŠ o využití plotteru. Tento byl použit na tvorbu triček na Školu 
v přírodě pro třídy 3.A a 3.B, a velikonoční a vánoční výrobky na jarmarku. Rovněž třídy 
2.A,B,C již plotter využily.  

11. Navrhovaná investice - elektronický zámek branky z Boleslavky není třeba  – branka bude i 
nadále pravidelně otevřena od 7.30 do 8.00hodin každý den pro hladší průběh příchodů do 
školy, poté se branka fyzicky zamkne a již nebude využívána.  

12. Odhlučnění jídelny má na programu ŠKOLA pro jednání se zřizovatelem. Předběžné nabídky, 
které vedení školy získalo se pohybují cca od 150.000Kč 

13. Návrh na vytvoření pracovních skupinek pro I. a II.stupeň byl zamítnut. Náměty nápady ze 

strany SRPŠ jsou okamžitě tlumočeny vedením školy konkrétním pedagogům, u kterých je 
předpokládán zájem o dané téma.  

 

http://www.papirzapapir.cz/


 

14. Přehled investic, které škola navrhuje:  
a. Projekt První Republika 24.10.2018 – dotace ve výši 3.000kč 
b. Podpora Vánočního projektu – rozsvěcení vánočního stromku, vánoční jarmark 

z výrobků žáků na náměstí (změna oproti družině) – v poněkud pevnější dramaturgii 
než v loňském roce. 5.000Kč 

c. Podpora výroby školního časopisu: 10.000kč /ročně 
d. Organizace turnaje Sudoku: 5.000Kč 
e. Letní olympiáda (obdoba té z června 2018 . bude 31.5.2019) 8.000Kč 

 

15. Vedení školy informovalo o tragickém stavu školního zvonku a rozhlasu (na žádný z nástrojů 
se nedá nyní spolehnout). Rozpočet na pořízení nových nástrojů vychází cca na částku cca 
50.000Kč. Debata o této investici byla odložena.  

 

Zapsala Heda Hovorková  


